

整合你的強積金個人賬戶 方便管理

Consolidate your MPF personal accounts for easy management



你持有多少個強積金個人賬戶？若你在多個強積金服務供應商都持有個人賬戶，你可能會難以掌握自己強積金投資的整體狀況，又或會因需要管理多個強積金賬戶而感到困擾。

How many MPF personal accounts are you holding? If you hold several personal accounts with various MPF service providers, you may end up losing an overall picture of your MPF investments, causing you stress in having to manage several MPF accounts.

要將煩惱減輕，只需把你的強積金個人賬戶，整合為一，就可享有以下好處：
Lessen the hassle by consolidating your MPF personal accounts into one, and the following benefits:

- 1** 只需管理一個賬戶，省時方便
Save time and effort by managing just one account
- 2** 讓你對個人的整體強積金投資一目了然，瞭如指掌
A clear overall picture of your MPF investments at a glance
- 3** 可靈活自由調整你的投資策略和組合
The freedom to easily adjust your investment strategy and portfolios

如欲查詢有關將你的強積金保留資產整合至AIA MPF之詳情，請聯絡AIA專業強積金中介人或致電AIA強積金熱線2200 6288。

For further information on consolidating your MPF preserved assets with AIA MPF, please contact our professional MPF intermediaries or call AIA MPF hotline at 2200 6288.